
Sprawozdanie  

Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu. 

 

 

 
        Członkowie komisji spotkali się 19 października, gdzie omawiali następujące tematy: 

 

          Spotkanie z Prezesem Śląsko-Beskidzkiego Związku Narciarskiego.  

Pan Prezes Andrzej Wąsowicz tradycyjnie jak co roku przedstawił i omówił etapy 

przygotowania do zawodów Pucharu Świata w Skokach Narciarskich.  

Skocznia im. Adama Małysza w Wiśle-Malince będzie areną zmagań rozpoczynających sezon 

zawodów Pucharu Świata w skokach narciarskich kobiet i mężczyzn. 

          Kolejnym punktem obrad komisji było spotkanie z Przewodniczącymi Zarządów 

Osiedli, gdzie została omówiona i podsumowana działalność ubiegłego roku oraz plany na 

rok 2023.  

  

         Członkowie komisji spotkali się również 02.11.2022r. na komisjach połączonych, gdzie 

omawiano materiały kierowane na Sesję Rady Miasta. 

 

       Nie podjęto żadnych wniosków. 

 

              

                                                                                                    Przewodniczący Komisji 
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